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INTERPELACJA  

Dotyczy: Budowy tramwaju do Szpitala Uniwersyteckiego w Prokocimiu 

Proszę o informację jaki jest koszt ( w przybliżeniu) opracowania koncepcji przedłużenia 
linii tramwajowej z ul. Teligi do Szpitala Uniwersyteckiego w Prokocimiu dla tramwajów 
dwukierunkowych, które nie wymagają budowy pętli tramwajowej.   

 

                                                                        Z wyrazami szacunku 

                                                                          Grażyna Fijałkowska 


